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Protokół nr 9/2025 

z IX sesji Rady Miejskiej  

w Opolu Lubelskim 

 

Miejsce sesji: obrady IX sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Opolu Lubelskim (ul. Lubelska 4) 

Data sesji: 12 luty 2025 rok 

Godzina rozpoczęcia sesji: 1200 

Godzina zakończenia sesji: 1305 

Numery podjętych uchwał: od IX/80/2025 do IX/92/2025 

Prowadzący obrady: Przewodniczący Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim – Pan 

Waldemar Gogół. 

 

Uczestnicy obrad: 

1) Radni Rady Miejskiej – 15 osób (lista obecności w załączeniu do 

protokołu): 

1. Bryś Waldemar 

2. Buczek Marcin 

3. Czyżewski Józef 

4. Gogół Waldemar 

5. Grabowski Krzysztof 

6. Jurak Radosław 

7. Kalinowski Paweł 

8. Matuska Anna 

9. Morek Agnieszka 

10.Odymała Monika 

11.Sadurska Małgorzata 

12.Stempin Marcin 

13.Strzelecka Małgorzata 

14. Śliwa Romuald 

15. Woś Katarzyna 

         2) Burmistrz – Sławomir Plis, 

3) Zastępca Burmistrza – Radosław Śpiewak, 

4) Sekretarz Gminy – Izabela Zarzycka, 

5) Skarbnik Gminy – Dorota Bełżek, 
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6) Adwokat – Maciej Burzyński, 

7) Kierownik Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju – Iwona Bednarz, 

8) Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa – Grzegorz Gołofit, 

9) Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Samorządowych – Justyna 

Haraszczuk. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący otworzył obrady IX sesji Rady Miejskiej. Następnie powitał 

Państwa Radnych, Burmistrza Opola Lubelskiego – Pana Sławomir Plisa, Zastępcę 

Burmistrza – Pana Radosława Śpiewaka, Sekretarz Gminy – Panią Izabelę 

Zarzycką, Skarbnik Gminy – Panią Dorotę Bełżek, Pana Mecenasa Macieja 

Burzyńskiego, Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju – Panią Iwonę 

Bednarz, Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa – Pana Grzegorza Gołofita, Kierownik Wydziału Organizacyjnego 

i Spraw Samorządowych – Panią Justynę Haraszczuk, pracowników Wydziału 

Organizacyjnego i Spraw Samorządowych obsługujących sesję. Kolejno poprosił 

o przystąpienie do sprawdzenia quorum i stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 

Radnych, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał. 

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ze strony Państwa Radnych bądź władz miasta 

istnieje chęć zgłoszenia uwag do porządku obrad. W związku z brakiem uwag 

zaproponował przystąpienie do głosowania nad porządkiem obrad w pierwotnie 

zaproponowanym kształcie.  

Wyniki głosowania: 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 
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Pan Przewodniczący podsumował wyniki głosowania poprzez stwierdzenie, że 

w głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach 

i zapytaniach Radnych. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

6. Przyjęcie dokumentu pn.: „Informacja dotycząca wydanych w 2024 roku 

decyzji w sprawie ustalenia jednorazowej opłaty planistycznej w związku 

z uchwaleniem lub zmianą miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego”. 

7. Przyjęcie sprawozdań z działalności komisji stałych Rady Miejskiej za rok 

2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej 

w Opolu Lubelskim na 2025 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim na rok 2025. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim na rok 2025. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej w Opolu Lubelskim na rok 2025. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji im. Nikoli Tesli 

dotyczącej szczepień HPV. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej pierwsze piętro w budynku dwukondygnacyjnym położonym 

w Opolu Lubelskim przy ul. Nowy Rynek 8. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 

mieszkalnych należących do zasobu mieszkaniowego gminy Opole 

Lubelskie.  

15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/100/2019 Rady Miejskiej 

w Opolu Lubelskim z dnia 30 października 2019 roku w sprawie 
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szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

16.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności na terenie gminy Opole 

Lubelskie w 2025 roku.  

17.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubelskiemu w zakresie realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi 

wojewódzkiej Nr 824 Żyrzyn – Puławy – Opole Lubelskie – Józefów –Annopol 

polegająca na budowie ciągu pieszo-rowerowego dł. 1.004, 4 km do km 

48+305 do km 49+309,4”. 

18.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie opracowania dokumentacji 

projektowej na zadanie pn.: „Budowa obwodnicy Opola Lubelskiego – etap 

I – droga wojewódzka Nr 824”. 

19.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Opole Lubelskie na 2025 

rok. 

20.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

21.Sprawy różne i wolne wnioski. 

22.Zamknięcie obrad. 

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy Państwo Radni mają uwagi dotyczące treści 

protokołu z poprzedniej sesji. W związku z brakiem zgłoszeń zaproponował 

przystąpienie do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 

Protokół nr 8/2024 z VIII sesji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim został przyjęty 

jednogłośnie.  
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Punkt 4 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach 

i zapytaniach Radnych.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przekazał informację, że do momentu rozpoczęcia sesji 

zostało przedłożonych 10 interpelacji i zapytań: 

Pan Radny Paweł Kalinowski złożył Interpelacje w sprawie: 

1. publicznego transportu zbiorowego, 

2. przeglądu technicznego dachu budynku OSP Kluczkowice,  

3. poprawy wyjazdu z drogi gminnej na drogę wojewódzką w miejscowości 

Góry Kluczkowickie.  

Pan Radny Romuald Śliwa złożył Interpelacje w sprawie: 

1. remontu drogi Wola Rudzka - Pustelnia,  

2. uzupełnienia oświetlenia na ul. Szkolnej,  

3. remontu drogi Grabówka - Zajączków.  

Pan Radny Józef Czyżewski złożył Interpelacje w sprawie: 

1. budowy chodnika na ul. Zajezierze,  

2. rozbudowy oświetlenia drogowego na ul. Polnej.  

Pani Radna Agnieszka Morek złożyła Interpelację w sprawie: 

1. poprawy bezpieczeństwa Osiedla Błonie, poprzez założenie 2 dodatkowych 

progów zwalniających oraz instalację kamery monitoringu. 

Pani Radna Małgorzata Sadurska złożyła Interpelację w sprawie: 

1. wykonania chodnika wzdłuż ul. Słowackiego na Osiedlu Błonie. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

jeszcze złożyć jakieś Interpelacje. W związku z brakiem zgłoszeń poinformował, że 

wyżej wymienione pisma zostaną przekazane na ręce władz miasta. 

 

Punkt 5 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący mając na celu realizację zaanonsowanego punktu poprosił 

o zabranie głosu Pana Burmistrza. 

Sławomir Plis – Burmistrz Opola Lubelskiego: 

Pan Burmistrz poinformował, że został ogłoszony przetarg na rozbudowę Żłobka 

Miejskiego. Montaż finansowy tego zadania w 100 % będzie składał się ze środków 
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pochodzących z dofinansowania, a jego sumaryczny zapis wyniesie ponad 

1.000.000,00 zł. Realizacja tej inwestycji pozwoli na zwiększenie liczby miejsc 

w placówce z 72 do 96. Kolejne zadanie, na które został ogłoszony przetarg 

stanowi modernizacja boiska Orlik przy Szkole Podstawowej nr 2. Całkowita 

wartość zadania wynosi 750.000,00 zł, z czego 50% zostanie pokryte ze środków 

stanowiących dofinansowanie. Rozpoczęły się badania profilaktyczne 

mieszkańców, które zostały zainicjowane m.in. przez Związek Emerytów 

i Rencistów na czele z Panią Alicją Szafran oraz Panią Jadwigą Adamczyk. 

Inauguracja cyklu badań miała miejsce 29 stycznia w miejscowości Elżbieta. 

W badaniach wzięło udział prawie 50 osób – mieszkańców miejscowości Elżbieta 

i Ożarów. Gmina Opole Lubelskie nabyła od Krajowej Grupy Spożywczej 

nieruchomość gruntową o powierzchni 0,62 ha, położoną przy ul. Fabrycznej. Cena 

nabycia prawa użytkowania wieczystego stanowiła kwotę 366.000,00 zł. 

Usytuowanie działki w bezpośrednim sąsiedztwie zarówno Szkoły Podstawowej 

nr 2 jak i placówki KRUS stanowi na ten moment zasadnicze przeznaczenie działki 

na ułatwienie dostępu do obu obiektów. Niemniej jednak niewykluczona jest 

w przyszłości modyfikacja przeznaczenia nieruchomości, chociażby w kierunku 

inwestycyjnym. Dostępność środków zewnętrznych będzie zapewne w znacznej 

mierze czynnikiem warunkującym urzeczywistnienie tego typu planów i zamierzeń. 

Z początkiem lutego rozpoczęto przyjmowanie wniosków o zwrot podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 

rolnej. Nabór potrwa do końca miesiąca. W związku z tym Pan Burmistrz 

zaapelował do rolników o dokonanie stosownych czynności w wyznaczonym 

okresie. 31 stycznia odbyła się uroczysta gala Opolski Topór - gala dla 

przedsiębiorców, której celem jest podkreślenie jak ważną rolę odgrywają oni 

w społeczeństwie, jak wiele dobrych rzeczy robią, działają społecznie, przyczyniają 

się do rozwoju różnych wydarzeń kulturalnych czy oświatowych.  Opolski Topór 

2025 trafił do „Restauracji Cukrownia”. Oprócz tego były 4 wyróżnienia, a otrzymali 

je: Pan Adrian Bielecki – „Pełna Micha u Bielika”, Pan Grzegorz Mirosław „GM 

System”, Pan Piotr Łukasik – „Eterna” oraz „Restauracja Staroopolska”. Nagroda 

specjalna trafiła do „Kabako Gruppe”, którą otrzymał Pan Kazimierz Kołodziejczyk. 

Pan Burmistrz wyraził słowa zadowolenia, że na terenie gminy Opole Lubelskie 

działają tak aktywni przedsiębiorcy, którzy dają zatrudnienie i przyczyniają się do 

rozwoju. 2 lutego odbył się VI Memoriał Edwarda Ptaka. W turnieju uczestniczyło 

10 drużyn. Pan Burmistrz podkreślił, że zawody te stanowią ważne wydarzenie, 
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które już na stałe wpisało się w kalendarz imprez sportowych. Następnie Pan 

Burmistrz poinformował, że można już zgłaszać się do udziału w Biegu Pamięci 

Żołnierzy Wyklętych Wilczym Tropem. W jego ramach odbędzie tzw. „Mały Bieg” 

dla najmłodszych oraz bieg dla dorosłych. W roku minionym udział w biegu wzięło 

blisko 200 osób, co pokazuje duże zainteresowanie ze strony mieszkańców tego 

typu imprezami i sposobem wyrażania patriotycznych wartości. Gmina Opole 

Lubelskie podpisała umowę z Urzędem Marszałkowskim na dofinansowanie 

projektu pn.: „Ochrona bioróżnorodności, siedlisk zwierząt i gatunków roślin na 

terenie Parku Miejskiego w Opolu Lubelskim”, finansowanego w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskich Obszarów Funkcjonalnych. 

Całkowita wartość projektu wynosi ponad 3.500.000,00 zł. W jego ramach zostanie 

przeprowadzona modernizacja amfiteatru, montaż monitoringu oraz wykonanie 

prac w obszarze nowych nasadzeń. Ostatni element wypowiedzi zawartej 

w sprawozdaniu międzysesyjnym zawierał informacje w zakresie danych 

statystycznych obrazujących liczbę ludności. Na dzień 31 grudnia 2024 roku łączna 

liczba osób zamieszkałych na terenie miasta i obszaru wiejskiego wynosiła 16102 

osoby, (miasto - 7691, obszar wiejski - 8411). Odnotowano 102 urodzenia oraz 

209 zgonów.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy Państwo Radni mają pytania dotyczące informacji 

przekazanych przez Pana Burmistrza. W związku z brakiem zgłoszeń przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 6 

Przyjęcie dokumentu pn.: „Informacja dotycząca wydanych w 2024 roku 

decyzji w sprawie ustalenia jednorazowej opłaty planistycznej w związku 

z uchwaleniem lub zmianą miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego”. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że dokument został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa 

Radnych ma pytania odnoszące się do treści jego zapisów. W związku z brakiem 

zgłoszeń zaproponował przystąpienie do głosowania w przedmiocie przyjęcia 

dokumentu w przedstawionym kształcie.  

Wyniki głosowania: 



8 
 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący podsumował, że w głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 

Dokument został przyjęty jednogłośnie.  

 

Punkt 7 

Przyjęcie sprawozdań z działalności komisji stałych Rady Miejskiej za 

2024 rok. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś w Państwa Radnych chciałby zabrać głos 

w tym punkcie. W związku z brakiem zgłoszeń zarządził przejście do wyrażenia 

stanowiska w drodze głosowania. 

Wyniki głosowania:  

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że sprawozdania zostały przyjęte jednogłośnie 

w wyniku pozytywnej opinii co ich treści wyrażonej przez 15 Radnych.  

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady 

Miejskiej w Opolu Lubelskim na rok 2025. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt aktualnie procedowanej uchwały 

został omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej. 

Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Wobec braku zgłoszeń Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania:  

uchwała nr IX/80/2025 w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady 

Miejskiej w Opolu Lubelskim na rok 2025 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 
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Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 

na skutek opowiedzenia się za jego treścią 15 Radnych. 

 

Punkt 9  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim na rok 2025.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos 

w tym punkcie. Brak zgłoszeń spotkał się z jego strony ze sformułowaniem 

stwierdzenia, że zapewne wszelkie wątpliwości zostały rozstrzygnięte podczas 

wspólnego posiedzenia komisji stałych. W związku z tym poprosił o przystąpienie 

do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/81/2025 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej w Opolu Lubelskim na rok 2025 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący podsumował, że w głosowaniu wzięło udział 15 Radnych, 

a uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim na rok 2025. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy Państwo Radni odczuwają potrzebę zabrania głosu 

w tym punkcie. Brak zgłoszeń poczynił sposobność przystąpienia do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/82/2025 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim na rok 2025 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 
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Pan Przewodniczący przekazał informację, że w głosowaniu udział wzięło 15 

Radnych w sposób jednogłośny opowiadających się za przyjęciem 

zaproponowanego projektu uchwały.  

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Stałych 

Rady Miejskiej w Opole Lubelskim na rok 2025. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos 

w tym miejscu. Na skutek braku zgłoszeń zaproponował przejście do głosowania.  

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/83/2025 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Stałych 

Rady Miejskiej w Opole Lubelskim na rok 2025 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Punkt 12  

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji im. Nikoli Tesli 

dotyczącej szczepień HPV.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, Przewodniczącego Komisji Pana Józefa Czyżewskiego.  

Józef Czyżewski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Pan Przewodniczący odczytał stanowisko przyjęte przez Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji w odniesieniu do złożonej petycji.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący skierował do Państwa Radnych pytanie, czy ktoś z pośród ich 

grona chciałby zabrać głos w tym miejscu. Na skutek braku zgłoszeń polecił 

przystąpić do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/84/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji im. Nikoli Tesli 

dotyczącej szczepień HPV 

15 - „za”, 
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0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”.  

Pan Przewodniczący w ramach podsumowania wyników głosowania poinformował, 

że udział w nim wzięło 15 Radnych, którzy w sposób jednogłośny opowiedzieli się 

za przyjęciem uchwały. 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej pierwsze piętro w budynku dwukondygnacyjnym położonym 

w Opolu Lubelskim przy ul. Nowy Rynek 8.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały był przedmiotem recenzji 

dokonanej na wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez Pana Kierownika 

Grzegorza Gołofita. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze 

jakieś pytania. W związku z brakiem zgłoszeń zaproponował przystąpienie do 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/85/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej pierwsze piętro w budynku dwukondygnacyjnym położonym w Opolu 

Lubelskim przy ul. Nowy Rynek 8 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że głosowało 15 Radnych, uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Punkt 14  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 

mieszkalnych należących do zasobu mieszkaniowego gminy Opole 

Lubelskie. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt aktualnie procedowany również 

został omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych. Następnie 

zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chce odnieść się do projektu. W związku 

z brakiem zgłoszeń zaproponował przystąpienie do głosowania. 
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Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/86/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 

mieszkalnych należących do zasobu mieszkaniowego gminy Opole Lubelskie 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że głosowało 15 Radnych, uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/100/2019 Rady 

Miejskiej w Opolu Lubelskim z dnia 30 października 2019 roku w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowywania tych odpadów.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący skierował do Państwa Radnych pytanie, czy ktoś z pośród ich 

grona chciałby zabrać głos w tym punkcie. W związku z brakiem zgłoszeń poprosił 

o przystąpienie do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/87/2025 w sprawie zmiany Uchwały nr XII/100/2019 Rady 

Miejskiej w Opolu Lubelskim z dnia 30 października 2019 roku w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowywania tych 

odpadów. 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący podsumował, że w głosowaniu udział wzięło 15 Radnych, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności na terenie gminy Opole 

Lubelskie w 2025 roku.  



13 
 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że program jest przyjmowany corocznie przez 

Radę Miejską. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Na skutek braku pytań ze strony Państwa Radnych nastąpiło przejście do 

głosowania.  

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/88/2025 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności na terenie gminy Opole Lubelskie 

w 2025 roku 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący przekazał informację, że w głosowaniu wzięło udział 15 

Radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 17  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubelskiemu w zakresie realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi 

wojewódzkiej nr 824 Żyrzyn – Puławy – Opole Lubelskie – Józefów – 

Annopol polegająca na budowie ciągu pieszo - rowerowego dł. 1.004,4 km 

do 48+305 do km 49+309,4”.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez Panią Iwonę Bednarz – Kierownik 

Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. W związku z brakiem zgłoszeń 

poprosił o przystąpienie do głosowania.  

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/89/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubelskiemu w zakresie realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 

824 Żyrzyn – Puławy – Opole Lubelskie – Józefów – Annopol polegająca na budowie 

ciągu pieszo - rowerowego dł. 1.004,4 km do 48+305 do km 49+309,4” 

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 
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Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała została podjęta jednogłośnie na 

skutek opowiedzenia się za zasadnością jej przyjęcia 15 Radnych. 

 

Punkt 18 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie opracowania 

dokumentacji projektowej na zadanie pn.: „Budowa obwodnicy Opola 

Lubelskiego - etap I - droga wojewódzka Nr 824”.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy po stronie Państwa Radnych istnieją wątpliwości 

dotyczące zaanonsowanej sprawy. Na skutek braku zgłoszeń zaproponował 

przejście do głosowania.  

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/90/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie opracowania dokumentacji 

projektowej na zadanie pn.: „Budowa obwodnicy Opola Lubelskiego – etap I – 

droga wojewódzka Nr 824” 

13 - „za”, 

1 - „przeciw”, 

1 - „wstrzymujący się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w głosowaniu udział wzięło 15 Radnych; 13 

Radnych głosowało „za”, 1 Radny (Marcin Buczek) „przeciw”, 1 Radny (Paweł 

Kalinowski) „wstrzymał się” od głosu. Uchwała została przyjęta. 

  

Punkt 19 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Opole Lubelskie na 

2025 rok.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt aktualnie procedowanej uchwały 

został omówiony przez Panią Skarbnik Dorotę Bełżek. Następnie zapytał, czy ktoś 

z Państwa Radnych ma jakieś pytania dotyczące uchwały. Wobec braku zgłoszeń 

zarządził przystąpienia do głosowania.  

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/91/2025 w sprawie zmian budżetu gminy Opole Lubelskie na 

2025 rok.  
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15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu udział wzięło 15 Radnych, a na 

skutek oddanych przez nich głosów uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 20 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos 

w tym punkcie. W związku z brakiem zgłoszeń zaproponował przystąpienie do 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

uchwała nr IX/92/2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

15 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że głosowało 15 Radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Punkt 21 

Sprawy różne i wolne wnioski.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. 

Małgorzata Sadurska – Radna Rady Miejskiej: 

Pani Radna zwróciła uwagę na osuwanie się ziemi przy pumptracku, który znajduje 

się w Parku Miejskim. Aby zapobiec zniszczeniu tej inwestycji niezbędnym jest 

podjęcie stosownej reakcji. Następnie Pani Radna zapytała, czy zaplanowane są 

działania zmierzające do zagospodarowania terenu usytuowanego na wprost 

Al. 600-lecia, tzw. „Małpiego Gaju”. W nawiązaniu do poruszonego zagadnienia 

w postaci przekazania Województwu Lubelskiemu środków na ciąg pieszo-

rowerowy Pani Radna zasugerowała możliwość zaplanowania remontu chodników 

i zagospodarowania terenów zielonych przylegających do ul. Józefowskiej. Pasy 

zieleni, tym razem przyległe do Al. 600-lecia stanowiły przedmiot dalszej 
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wypowiedzi Pani Radnej. W odniesieniu do nich nastąpiło ponowienie sugestii, aby 

wystosować pismo do powiatu o rzetelne wykonanie prac na tym obszarze. Kolejno 

Pani Radna zapytała, na jakim etapie jest program odbioru eternitu. Przy okazji 

zauważyła, że okres ostatnich 2 lat jest czasem, który cechuje się bardzo niskim 

poziomem usunięcia tego materiału. Kolejne pytanie Pani Radnej odnosiło się do 

inwestycji w postaci rozbudowy Żłobka Miejskiego. Z uwagi na bezpośrednio 

przyległy do tej nieruchomości obszar stanowiący ogródek i plac zabaw, w opinii 

Pani Radnej wysoce racjonalnym pomysłem byłoby zabezpieczenie innego terenu 

na potrzeby urzeczywistnienia przestrzeni służącej do rekreacji i zabawy dla dzieci.  

Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny tytułem wstępu do zasygnalizowania kwestii, która zostanie przez niego 

poruszona poinformował, że odniesie się do funkcjonującego w szkołach dziennika 

elektronicznego. Od tego roku jego użytkowanie w ramach aplikacji wiąże się 

z odpłatnością niektórych jego funkcji. Pan Radny zaznaczył, że korzystanie z tych 

samych funkcji w ramach dziennika jest bezpłatne, jeżeli realizowane jest 

bezpośrednio w przeglądarce internetowej, przy użyciu komputera. Niemniej 

jednak z uwagi na dostępność sprzętu jak i aspekt czasowy preferowaną i realnie 

wiodącą formą korzystania z dziennika elektronicznego, jaką wybierają rodzice jest 

aplikacja. Wychodząc naprzeciw potrzebie realizacji takiej możliwości Pan Radny 

polecił w przyszłości przeanalizować, czy nie ma innych całkowicie darmowych 

programów spełniających oczekiwania zarówno szkoły jak i rodziców.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś zgłoszenia ze strony Państwa 

Radnych.  

Romuald Śliwa – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny zapytał, ile warstw nawierzchni zostanie położonych na ul. Pomorskiej, 

której remont właśnie się rozpoczął. Drugie pytanie, jak zaznaczył Pan Radny jest 

zadawane w imieniu mieszkańców Grabówki, którzy to nie godzą się na budowaną 

w ich okolicy drogę. Argumentem podnoszonym z ich strony w tej sprawie jest to, 

że w pobliżu inwestycji brak jest zabudowy mieszkaniowej, a budowana droga 

prowadzi do lasu. W związku z tym pytanie, dla kogo jest realizowana ta 

inwestycja.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś zgłoszenia ze strony Państwa 

Radnych. 
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Radosław Jurak – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny przedłożył na ręce Pana Burmistrza prośbę, aby podjął rozmowy 

w sprawie przebudowy całego odcinka drogi Żyrzyn – Puławy – Opole Lubelskie. 

Współpraca z włodarzami gmin i powiatów, przez które przebiega wskazany ciąg 

komunikacyjny stanowiłaby bez wątpienia element, który należałoby wdrożyć przy 

okazji wspomnianych działań inicjujących zarówno na poziomie władz 

wojewódzkich jak i krajowych.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący ponowił pytanie w przedmiocie woli zabrania głosu przez 

Państwa Radnych. W związku z brakiem zgłoszeń, udzielił głos Panu Kierownikowi 

Grzegorzowi Gołofitowi na jego prośbę.  

Grzegorz Gołofit – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa: 

Pan Kierownik poinformował, że odniesie się w swojej wypowiedzi do pytania 

w sprawie programu utylizacji azbestu. Obecny stan faktyczny tego zadania 

sprowadza się do tego, że Urząd Marszałkowski wystąpił do gminy z zapytaniem 

o jej oczekiwania, co do środków niezbędnych do zutylizowania azbestu, który jest 

w pierwszej kolejności do usunięcia. Chodzi tutaj o eternit zdjęty z budynków 

gospodarczych, złożony na paletach. Zapotrzebowanie wskazane przez gminę 

wyniosło w tym przypadku 470.000,00 zł. Na chwilę obecną nie została wskazana 

forma świadczenia pomocy przez Urząd Marszałkowski. Gmina będzie obsługiwać 

tylko wnioski wyłącznie w tym zakresie, żeby mieszkańcy mieli ułatwione zadanie 

do wnioskowania o tą pomoc. Jedynym programem, który jest obecnie świadczony, 

w mocnym ograniczeniu, jest program dla osób, które skorzystały 

z dofinansowania z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Osoby, które 

posiadają rozliczony taki program, mogą składać taką umowę wraz 

z potwierdzeniem otrzymania środków. Dokumenty takie zostały przedłożone 

przez 20 osób. Jak poinformował Pan Kierownik zapewnienie środków finansowych 

teoretycznie jest, tylko to się odbywa trochę na zasadzie takiej, że gmina ma 

w pierwszej kolejności wydatkować własne środki, później zawnioskować o ich 

zwrot. Jeżeli pula nie zostanie wykorzystana, to też jest pewność, że te środki 

zostaną zwrócone do gminy. Zapotrzebowanie wynikające z dokonanej przez 

gminę analizy wynosi ok. 500.000,00 zł. Z kolei pokrycie kosztów utylizacji całości 

azbestu znajdującego się na terenie gminy wymagałoby wydatkowania kwoty 

powyżej 12.000.000,00 zł. Ta kompleksowa realizacja uczyniłaby zadość 
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obowiązkowi utylizacji wyrobów azbestowych do 2032 roku. W ostateczności, 

w sytuacji nieprawidłowego sposobu przechowywania azbestu, która nosiłaby już 

znamiona zatruwania środowiska, gminy są zobowiązane do wydawania decyzji 

nakładających obowiązek jego utylizacji na właściciela nieruchomości.  

Iwona Bednarz – Kierownik Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju: 

Pani Kierownik poinformowała, że w odniesieniu do obiektu, jaki stanowi 

pumptrack zostaną przeprowadzone oględziny, tak aby ustalić zakres i ewentualne 

przyczyny wskazanych przez Panią Radną uszkodzeń, a jeżeli zajdzie taka potrzeba 

nastąpi ich zgłoszenie do wykonawcy robót w ramach obowiązującej jeszcze 

gwarancji. Ustosunkowując się do pomysłu zagospodarowania tzw. „Małpiego 

Gaju”, Pani Kierownik poinformowała, że przy okazji realizacji projektu rewitalizacji 

planowano stworzyć na tym obszarze miejsce o charakterze rekreacyjnym. Finalnie 

jednak nie doszło do urealnienia tej wizji z uwagi na koszty. W chwili obecnej nie 

ma aktualnego zagospodarowania. Odnosząc się do wskazania konieczności 

przeprowadzenia prac na obszarze ul. Józefowskiej, Pani Kierownik poinformowała, 

że władze gminy kilka lat temu występowały do Zarządu Dróg Wojewódzkich 

z wnioskami wskazującymi na konieczność przeprowadzenia remontów. 

Kompleksowa przebudowa tej drogi nie znalazła się wówczas w katalogu zadań 

priorytetowych Zarządu. Jak dodała rozmowy w tym zakresie są prowadzone i będą 

kontynuowane, wyrażając przy tym, że żywi nadzieję, iż w konsekwencji 

doprowadzą one do nawiązania współpracy w omawianym zakresie na wzór tej, 

która ma miejsce w przypadku ciągu pieszo-rowerowego. Z kolei odnosząc się 

zasygnalizowania niedostatecznej precyzji w zakresie prac zrealizowanych na 

terenach zielonych przyległych do Al. 600-lecia Pani Kierownik poinformowała, że 

droga należy do kategorii dróg powiatowych, niemniej jednak gmina wystąpi do 

Zarządu Dróg Powiatowych z wnioskiem o uporządkowanie tych terenów. Jeśli 

chodzi o ul. Pomorską to w dokumentacji projektowej założono, że będzie 

wykonane frezowanie korekcyjne, żeby zlikwidować garby i ułożenie ścieralnej 

masy asfaltowej o grubości 5 cm. Aczkolwiek po wizji lokalnej, po okresie zimowym 

zauważono, że w niektórych miejscach rzeczywiście się trochę pogorszył stan drogi 

i tutaj aktualnie podejmowane są rozmowy z wykonawcą i z projektantem na temat 

ewentualnego zwiększenia ilości warstw. Nie została jednak podjęta jeszcze 

ostateczna decyzja. Natomiast 5 cm jest przewidziane w dokumentacji 

projektowej, nakładka na istniejącym asfalcie. Jeśli chodzi o budowę drogi 

w miejscowości Grabówka, koło Pani Czopek, to na tą chwilę opracowywana jest 
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dokumentacja i trwa procedura udzielenia decyzji ZRID (decyzja jest już wydana 

i aktualnie jest procedowane odwołanie). Na tą chwilę w budżecie nie znalazło się 

zadanie inwestycyjne, w którym zabezpieczone zostały środki przeznaczone stricte 

na budowę drogi. Odcinek ten ma ponad kilometr długości i wbrew tej informacji, 

która została przekazana w trakcie zadawania pytania droga nie prowadzi tylko do 

kompleksów leśnych, ale są tam zlokalizowane zarówno tereny, które są 

przeznaczone w planie zagospodarowania pod zabudowę mieszkaniową, jak 

również są tereny rolne i leśne. Na końcu odcinka, właśnie przy lesie, zlokalizowane 

są 2 gospodarstwa, które 1 jest na pewno zamieszkałe i ta droga również do tych 

gospodarstw była zaprojektowana. Oczywiście są też tereny kopalni piasku, które 

są od kilkudziesięciu lat tam zlokalizowane.  

Sławomir Plis – Burmistrz Opola Lubelskiego: 

Pan Burmistrz poinformował, że z uwagi na fakt, iż Państwo Kierownicy udzielili 

odpowiedzi na większość pytań, jego wypowiedź ograniczy się jedynie do 

uzupełnienia informacji bądź odpowiedzi na te pytania, które wykraczały poza 

zakres katalogu ich kompetencji. Jeśli chodzi o tzw. „Małpi Gaj”, to faktycznie tak 

jak Pani Kierownik powiedziała w tym momencie nie ma jakiegoś szerszego 

zagospodarowania terenu. Z uwagi na to, że obszar ten znajduje się bezpośrednio 

przy drodze wojewódzkiej 5 lat temu podjęto decyzję, że procesem modernizacji 

zostanie objęty Park Miejski jako bardziej odpowiednie miejsce do wypoczynku 

i rekreacji. Za zasadnością przyjętego kierunku przemawia chociażby to, że obszar 

16 ha, który obejmuje kompleks parkowy stanowi bazę do stworzenia wielu form 

wypoczynku. Jak poinformował Pan Burmistrz jest wstępna akceptacja Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w kwestii partycypacji w kosztach modernizacji drogi Stary 

Rynek – Józefowska wraz z przebudową chodników. W drugim zakresie prac ujęta 

zostałaby przebudowa ul. Lubelskiej od centrum praktycznie do stawów. Niezbędną 

czynnością jest określenie szczegółowego zakresu prac, tak aby możliwe było 

ustalenie możliwości finansowych. W tym roku budżetowym bez wątpienia ciężko 

będzie wygospodarować środki na ten cel. W zgodzie z podstawową logiką, z uwagi 

na fakt, iż zarządcą drogi jest Zarząd Dróg Wojewódzkich ciężar finansowania 

powinien spoczywać po stronie województwa, niemniej jednak jak poinformował 

Pan Burmistrz faktyczny stan przedstawia się zupełnie inaczej. Koszty realizacji 

zadań drogowych w odniesieniu do ciągów komunikacyjnych należących do 

kategorii wojewódzkiej w 50% pokrywane są przez gminy. Kończąc wyrażanie 

swojej opinii w tej sprawie podkreślił, że koniecznym jest wykonanie przebudowy 
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skrzyżowania przy ul. Nowej i Długiej. Wykonanie odwodnienia na tym obszarze 

doprowadzi finalnie do odwodnienia centrum miasta, rozwiązując problem 

zalewania posesji. Prace polegające na rozbudowie Żłobka Miejskiego zostały 

zaplanowane na okres wakacyjny, tak aby nie zakłócały pracy szkoły i nie 

prowadziły do konieczności wyłączenia z użytkowania placu zabaw. Zwiększenie 

powierzchni nieruchomości nie będzie prowadziło do ingerencji w plac zabaw. 

Odnosząc się do potrzeby wdrożenia funkcjonowania w pełni bezpłatnego dziennika 

elektronicznego Pan Burmistrz poinformował, że dyrektorzy placówek oświatowych 

mają pełnię autonomii w tej kwestii. Umowa regulująca zakres świadczonej usługi 

podpisywana jest przez ZEAS bądź bezpośrednio przez Dyrektora szkoły. Kolejno 

Pan Burmistrz poinformował, że czynności, na których konieczność podjęcia 

wskazał Pan Radny Radosław Jurak zostały podjęte. W listopadzie ubiegłego roku 

został złożony wniosek do Wojewody, który wyda ostateczną decyzję. Realizacja 

prac przypisanych dla bieżącego etapu stanowi na ten moment zakres 

priorytetowy, którego wdrożenie pozwoli na przystąpienie do podjęcia działań 

w zakresie czynności rozszerzenia obszaru urzeczywistnianej inwestycji.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos. W związku z brakiem zgłoszeń dokonał zamknięcia bieżącego punktu obrad. 

 

Punkt 22 

Zamknięcie obrad. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zamknął obrady IX sesji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim 

o godz. 1305 i podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu.  

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Magdalena Szczucka.  

 

 


